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3’TE

SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

5 bin liraya muska yazılıyor 
4 bin liraya baht açılıyor

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

27 Haziran 2012 tarihli yazısıdır.

Havlama, mivaylama
 ötme üzerine... 

2’DE

Köşe Taşı 

Ayşe Nur Yılmazer / Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr 

İŞGAL EDİLEN 
HUZURİSTAN’IN MASALI

4’TE

“Ülke ekonomisi 
kumarhane ekonomisine 

döndürüldü!..” 

4’TE

Bir Ortadoğu şehri olan Gaziantep’i tasvir 
eden, tanımlayan bundan daha güzel bir 
fıkra duymadım şimdiye kadar.

Hikaye Beyrut’ta geçiyor! Ama Hama, 
Humus, Halep, Antep’te de olabilirdi!..

Hollywoodlu Miki Fare Beyrut’a gitmiş. 
Sokakta gezerken kediye rastlamış. 
Kaçmaya başlamış. Tam yakalanacakken 
bir delik bulup sığınmış. Oturduğu yerden 
kedinin pençelerini görebiliyormuş. Epeyce 
kedinin gitmesini beklemiş.

Bir süre sonra bir havlama sesi duymuş. 
Kedi ortadan kaybolmuş. Miki de kafasını 
deliğinden uzatmış. 

SABAH Araştırma ekibi: Bakımcı 
kadın ayrıca 14 yumurta istiyor. 
Tanesi 500 liraya alınacak beygir 
nalı ile leylek boku da gerekmiş. 
Bakıma baktırmak için gelen bir 
kadının kocasından ayrı oluşu, 
Fatma hocanın ilahiler söyleyerek 
coşmasına vesile oldu.

20. Yüzyılda insanlarımız 
nelerden yardım bekliyor?

DYP Genel Başkanı Mehmet Ağar, 
AKP hükümetinin, ekonomiyi, 
borsa-faiz-döviz üçlemesiyle 
idare etmeye başladığını söyledi. 
DYP Genel Başkanı Mehmet 
Ağar, Türkiye ekonomisinin iyi 
durumda olmadığını öne sürerek, 
"Türkiye'nin ekonomisi kumarhane 
ekonomisine döndürüldü" dedi.

Rantiyeye 65 katrilyon lira 
kesintisiz olarak veriliyor 

Bugün sizlere ak sakallı bir bilgeden 
dinlediğim “İşgal edilen Huzuristan’ın 
masalı”nı anlatmak istedim. 

Bir varmış bir yokmuş. Evvel zaman 
içinde, kalbur saman içinde, çok mutlu 
insanların yaşadığı Huzuristan  isminde 
bir ülke varmış. Bu ülkenin insanları çok 
mutlu, çok çalışkan, çok onurlu, çok aydın, 
ülkesini çok seven, bayrağı için canını feda 
edebilecek olan, vatanının; düşmandan ne 
büyük zorluklarla kurtarıldığını bildiği için, 
onu asla hiçbir şeyle değişmeyecek kadar 
önemseyen insanlarmış. 

Antepli Arka Halı 
konkordato için başvurdu
Gaziantep merkezli köklü bir tekstil firması, ekonomik zorluklarla başa çıkmak 

amacıyla konkordato başvurusunda bulununca sektörde şok etkisi yarattı.
Türkiye'nin dört bir yanından 

iflas ve konkordato haberleri 
gelmeye devam ediyor. 28 yıllık 
dev şirket konkordato başvurusu 
yaptı.

Halk TV'deki habere göre; 
Türkiye genelinde birçok firma 
ekonomik sıkıntılar nedeniyle iflas 
bayrağını çekmişken, Gaziantep'te 
de bu tür başvuruların sayısı 
artmaya başladı.

Son olarak, Türkiye'nin önde 
gelen halı üreticilerinden biri olan 
Arka Halı ve İplik Sanayi Anonim 
Şirketi de konkordato sürecine 
giren firmalar arasına katıldı. 2’DE

Sabah’ı ziyaret ederek, konuyla ilgili 
bilgi verin DEM Parti Şırnak Milletvekili 
Mehmet Zeki İrmez, Parti Meclisi Üyesi 
Mehmet Boygeyik ve parti yöneticileri, 
Halk buluşmaları kapsamında Tülay 
Hatimoğulları’nın Antepliler’le bir araya 
geleceğini ifade etti.

Parti yöneticileri, halkın umudunu 
kaybetmeden, ülkenin AKP iktidarından 
kurtarılarak demokratik bir yönetime 
kavuşması için tüm parti birimlerinin dört 
koldan çalışmalarını sürdürdüğünü ifade 
etti.

HDP Eş Genel Başkanı Tülay Hatimoğulları
Anteplilerle buluşuyor

Halk buluşmaları kapsamında DEM 
Parti Eş Genel Başkanlarından Tülay 

Hatimoğulları bugün Antepliler’le buluşuyor.
Hatimoğulları, sabah basın mensuplarıyla 

kahvaltıda yapacağı değerlendirmenin 
ardından akşam saat 17.30’da Şehitkamil Kültür 
Merkezi’nde Antep’teki STK temsilcileriyle 
biraraya gelerek, sorunları dinleyecek.

‘’Son bir ay da 10 dükkan satıldı. Şu anda da satılık dükkan çok. Bunun yanı sıra marketler 
ürünlere yüzde 50 karını eklemeden satmıyor. Bunu her üründe yapıyorlar, ama bir üründe 
yapmış gibi davranıyorlar. Hale girmeyen sebze ve meyvenin şehir içinde satışı yasaklanmalı’’

Çıkmaza giren sebze hali esnafı 
dükkanlarını satmaya başladı

Türkiye genelinde devam eden ve etkisini gün geçtikçe artıran ekonomik kriz sonucunda 
birçok sektörde yaşanan sıkıntı sebze ve meyve haline sıçradı. Antep’teki sebze ve meyve 

halinde maliyetlerin altından kalkamayan esnaf, dükkanlarını satışa çıkarmakta buldu. 
Esnafın yüzde 80’inin 

kredi borcu var
Sebze ve meyve halindeki esnafın yüzde 

80’inin kredi borcu olduğuna dikkat 
çeken Gaziantep Yaş Sebze ve Meyve 
Hali Komisyoncuları Derneği Yönetim 
Kurulu Üyesi Erhan Saruhan, esnafın kan 
ağladığının altını çizdi. 

Son bir ayda 
10 dükkan satıldı

Esnafın elektik ve suyu faturalarını 
dahi zor yatırdığını kaydeden Saruhan, 
maliyetlerin altından kalkamayanların 
dükkanlarını satmaya başladığını vurguladı. 
‘’Son bir ay da 10 dükkan satıldı. Şu 
anda da satılık dükkan çok. Bunun yanı 
sıra marketler ürünlere yüzde 50 karını 
eklemeden satmıyor. Bunu her üründe 
yapıyorlar, ama bir üründe yapmış gibi 
davranıyorlar. Hale girmeyen sebze ve 
meyvenin şehir içinde satışı yasaklanmalı’’ 
dedi.  

Şehitkamil Belediye Başkanı Av. Umut Yılmaz, memleketin işsizlik, 
yoksulluk ve uyuşturucu gibi önemli sorunlarının bulunduğunun altını çizdi

Memleket işsizlikle boğuşupMemleket işsizlikle boğuşup
açlıkla mücadele ediyoraçlıkla mücadele ediyor

Uçuk projelere 
harcayacak hem 
zamanın hem de paranın 
olmadığını dile getiren 
Yılmaz, ‘’Bu memleket 
işsizlik ile boğuşurken, 
açlıkla mücadele ederken 
parayı uçuk projelere 
harcayacak değilim. 
Vatandaşın evinde 
buzdolabı yok, televizyon 
yok’’ açıklamasını yaptı. 4’TE

Şahinbey’de üzerine vinç düşen işçi hayatını kaybetti
Alınan bilgiye göre, Narlıtepe 

Mahallesi 10109'uncu sokakta bir 
inşaatın çalışma sahasında kimliği 
öğrenilemeyen operatörün kullandığı 
17 HB 686 plakalı vinç, inşaat işçisi 
Furkan Bozkurt'un üzerine düştü. 4’TE

Gaziantep Cumhuriyet 
Başsavcılığınca, terör 
dosyalarıyla yetkili 2. Ağır Ceza 
Mahkemesinin, evrakta sahteciliğe 
ilişkin yaptığı suç duyurusu 
üzerine yürütülen soruşturma 
sürüyor. Rüşvet karşılığında 
terör dosyalarında hakimin 
bilgisi dışında mühür basılarak 

sahte evrak hazırlanmasına 
yönelik katip M.C.K'nin 16 
Eylül'de tutuklandığı soruşturma 
kapsamında, savcılıkça avukat 
Ö.A'nın ifadesi alındı.

Tutuklanma talebiyle sulh 
ceza hakimliğine sevk edilen 
Ö.A, "rüşvet vermek" suçundan 
tutuklandı. Cumhuriyet

Gaziantep'te terör dosyalarındaki usulsüzlüğe ilişkin 
yürütülen soruşturma kapsamında bir avukat tutuklandı.

Av. Önder Alkurt rüşvet iddiasıyla tutuklandı

Antep’teki aile hekimleri ve sağlık çalışanları, bu defa vergide adalet 
seslerini Şehitkamil Devlet Hastanesi önünde duyurmaya çalıştı

Müsriflik ve usulsüzlükler, halkın Müsriflik ve usulsüzlükler, halkın 
sorunlarnı daha da derinleştiriyorsorunlarnı daha da derinleştiriyor

4’TE

Ekonomik kriz, birçok 
işletmeyi kapısına kilit vurma 

noktasına getirdi
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Hikaye Beyrut’ta geçiyor! 
Ama Hama, Humus, 
Halep, Antep’te de 
olabilirdi!..

                  ***
Hollywoodlu Miki Fare 

Beyrut’a gitmiş. Sokakta 
gezerken kediye rastlamış. 
Kaçmaya başlamış. Tam 
yakalanacakken bir delik 
bulup sığınmış. Oturduğu 
yerden kedinin pençelerini 
görebiliyormuş. Epeyce 
kedinin gitmesini 
beklemiş.

Bir süre sonra bir 
havlama sesi duymuş. 
Kedi ortadan kaybolmuş. 
Miki de kafasını 
deliğinden uzatmış. 
Kimseyi görmeyince dışarı 
çıkmış. Çıkar çıkmaz da 
köşede saklanan kedinin 
pençesine düşmüş. Can 
havliyle çırpınırken 
sormuş:“Ama ben bir 
köpek sesi duydum. Sen 
korkup gittin sandım.”

Havlama taklidi yaparak 
gülmüş kedi:“Burası sizin 
Hollywood’a benzemez 
ufaklık... Burası Ortadoğu! 

Burada hayatta kalmak 
için çok dil bilmek 
zorundasın.”

                 ***
Bu fıkrayı Ortadoğu’da 

büyükelçilik yapmış bir 
diplomattan dinlemiş Can 
Dündar.

Bayıldım bu fıkraya…
Ne fıkrası, bu düpedüz 

hayatın gerçeği, ta kendisi! 
Biz Gaziantep’te böyle 

bir atmosferde yaşıyoruz, 
yaşamımızın özü bu!

Bu şehirde havlamasını 
bilmezsen sana hayat 
şansı tanımazlar. Tabii 
miyavlamasını da 
biliyorsan, yırttın gitti 
demektir. Hele bir de kuş 
gibi ötersen, işte o zaman 
seni kimse tutamaz, önce 
çok zengin olursun, sonra 
da büyük adam!..

İstanbul’dan Gaziantep’e 
dönen bir ceza avukatı bir-
iki gün önce şöyle diyordu:

“Burası dürüst ve 
namuslu insanlar için tam 
bir bataklık!

Yasa dışı ve kayıt dışılar 
içinse bir cennet!”

Havlama, mivaylama 
ötme üzerine... 

Doğulu mantalitesi

Aykut Tuzcu’nun 
27 Haziran 2012
tarihli yazısıdır

İran iyice köşeye sıkıştırılıyor.
Asya’daki dördüncü büyük 

ekonomi olan Güney Kore, 
bölgedeki en büyük İran 
petrolü ithalatçılarından biri. 1 
Temmuz’dan itibaren İran’dan 
petrol ithalatını durduracağını 
açıkladı. İhtiyacının büyük 
bölümünü Kuveyt, Katar ve Irak 
gibi ülkelerden sağlayacak.

İran’ın petrol ihracatına 
darbe vurmak amacıyla AB 
ve ABD tarafından uygulanan 
yaptırımlar arasında, İran 
petrolü taşıyan gemilerin 
sigorta edilmesini engelleyen 
karar da bulunuyor. Ticari 
gemiler kaza, yaralanma, 
çevreye verilen zarar gibi 
nedenlerle sigortalanmak 
zorunda. Bu tür sigortaları 
yapan şirketlerin büyük bölümü 
AB ülkelerinde bulunuyor.

Reuters haber ajansının 
bildirdiğine göre, Hindistan 
ve Çin, gemiyle taşıma ve 
sigorta işini İran’ın kendisinin 
çözmesini istedi. Japonya ise 
İran’dan petrol taşıyan gemiler 

için ‘ülkeye özgü garanti’ 
uygulamasını getirecek.

                  ***
ABD ve AB, İran’ın nükleer 

programını engellemek 
amacıyla en önemli gelir 
kaynaklarından biri olan 
petrolü tehdit unsuru olarak 
kullanıyor. Güney Kore ilk 
kopan ülke olurken, diğerleri 
de mecburen kopacak. Yani, 
ambargo başarılı olmaya 
başladı. Gerginlik de haliyle 
tırmanıyor.

İran, bir taraftan petrolle 
uğraşırken, diğer taraftan da 
Suriye’den koparılmak isteniyor!

                    ****
Dünya petrol rezervinin 

(bilinen ve kanıtlanmış) yüzde 
48.1’i bu bölgede.

4-5 ülke birlik olabilse, çok 
değil birazcık akıllı hareket 
edebilseler bütün dünyayı tir tir 
titretebilecekler. 

Ama gerçekte tam tersi, iki 
rezilden biri kendileri!

Ülkeleri işgal ediliyor, 
insanları katlediliyor, hiçbir 

şey yapamıyorlar. Ambargo 
altında inim inim inliyorlar, 
savurdukları tehdidi kimse 
umursamıyor bile. Krallar, 
fieyhler, Emirler rahatları 
bozulmasın, haremleri 
ellerinden alınmasın diye 
boyunduruk altına girmekten 
çekinmiyorlar.

                    ***
Aslında bunların hepsinin 

ortak bir derdi var: Lider ben 
olayım!..

Bundan asla taviz 
vermedikleri için parçalanmış 
görüntülerinden Batı’lı devletler 
yararlanıyor!

Böyle diyorum da biz Antepli 
olarak değişik miyiz?

Başkan olabilmek için, 
derneği, odayı ele geçirebilmek 
uğruna Antepliler’in neler 
yaptıklarını bilmeyen var mı?

Bu bölgenin karakteri böyle!

Bir Ortadoğu şehri olan 
Gaziantep’i tasvir eden, tanımlayan 
bundan daha güzel bir fıkra 
duymadım şimdiye kadar.

GSO ve GENSED iş birliğinde, güneş enerjisi 
ve enerji depolama yatırımlarının öneminin 
anlatıldığı Güneş Enerjisi ve Enerji Depolama 
Semineri yapıldı

Seminere GSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Başar Küçükparmak, GSO 
Yönetim Kurulu Üyesi ve GSOMEM Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Can Koçak, GSO Genel 
Sekreteri Yusuf İzzettin İymen, GENSED 
Genel Sekreteri ve Kurucu Üyesi Hakan Erkan 
ile kurum ve firmaların temsilcileri katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını 
gerçekleştiren GSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Başar Küçükparmak, ‘’Sanayiciler 
olarak üretim maliyetlerimizde en önemli 
girdi kaleminde elektrik fiyatları ilk sırada 
geliyor. Bu noktada, yenilenebilir enerji 
kaynakları, doğamızın korunması, yeşil 
üretime geçiş ve enerjide dışa bağımlılığın 
azaltılmasında en önemli yatırım alanı olarak 
öne çıkmaktadır. Ülkemiz özellikle güneş 
enerji sistemleri (GES) ve rüzgar türbinleri 
açısından uygun bir coğrafyaya sahiptir’’ dedi.

Gaziantep’in yılda 2.978 saat güneşlenme 
süresi ile GES yatırımları için önemli merkez 
konumunda olduğunu ve YEK sistemlerinin 
yaygınlaşmasının verimlilikle birlikte rekabet 
gücünü de artıracağının altını çizdi.

Gaziantep Yetkinlik ve Dijital Dönüşüm 
Merkezi’nin (Model Fabrika) çatısına 
güneş enerji panelleri kurarak GSOMEM 
ve Gaziantep Model Fabrika’da kullanılan 
elektriğin yenilenebilir enerji kaynaklarından 
temin edildiğini söyleyen Küçükparmak, 
“Sürdürülebilir sanayi ve üretimlerimizde 
katma değeri artırmak için ülkemizin en 
büyük model fabrikası olan Gaziantep Model 
Fabrika’da bu sürecin en önemli sacayakları 
olan yalın üretim, verimlilik ve dijital 
dönüşüm konularında uygulamalı eğitim 
veriyor ve mentörlük yapıyoruz’’ diye konuştu.

Enerjinin depolanmasının da enerji 
güvenliği için tüm dünyanın üzerinde 
çalıştığı en önemli konulardan birisi 
olduğunu kaydeden Küçükparmak, “Güneş 
panelleri tarafından üretilen elektriği 
ihtiyaç duyduğumuz ileriki bir zamanda 
kullanmak üzere depolamak; yeşil dönüşüm, 
çevreye duyarlılık ve yaşanabilecek enerji 
kesintilerinde stratejik anlamda kritik önem 
taşıyor. Bugün burada güneş enerjisi ve 
enerji depolama uygulamaları, mevzuat, 
sınırda karbon düzenlemesi ve finansman 
konularında çok değerli bilgiler vererek bizlere 
önemli katkılar sunacak olan başta GENSED 
Genel Sekreteri ve Kurucu Üyesi Hakan Erkan 
olmak üzere emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum’’ şeklinde konuştu.

GENSED olarak 25’inci etkinliklerini 
Gaziantep’te gerçekleştirmekten mutluluk 
duyduklarını dile getiren GENSED Genel 
Sekreteri ve Kurucu Üyesi Hakan Erkan da 
konuşmasında, “Sağlıklı ve güvenilir bir güneş 
enerji sektörü oluşturmak için çalışıyoruz. 
Ülke olarak GES’lerden şu anda 18,5 GW 
enerji üretimi kapasitesine ulaşılırken, 2035 
için 53 GW elektrik üretim hedefi var. Bu 
hedefe ulaşmak için her sene yaklaşık 3,5 
GW kurulum yapmamız gerekiyor. 2026 
itibarıyla sınırda karbon düzenlemesi sonrası 
firmaların karbon salımını düşürerek ek 
vergi ve maaliyetlerle karşılaşmaması adına 
GES sistemleri büyük önem taşımaktadır. Bu 
anlamda dernek olarak gerçekleştirdiğimiz 
projeler, kurum ve kuruluşlarla 
gerçekleştirdiğimiz iş birlikleri ile elimizden 
gelen çabayı gösteriyoruz’’ ifadelerini kullandı.

Açılış konuşmalarının ardından firma 
temsilcileri tarafından yapılan sunumlarda, 
GES konusunda yürütülen çalışmalar 
anlatılarak ve güncel gelişmeler hakkında 
bilgilendirmelerde bulunuldu.Haber Merkezi

Ülkemiz GES ve RES türbinleri 
açısından uygun bir coğrafyaya sahip

255 Eylül Gıda Mühendisleri 
Günü dolayısıyla açıklama 
yapan Gıda Mühendisleri Odası 
Gaziantep İl Temsilcisi Onur Aydın, 
‘’Gıda mühendisleri düşük ücret 
koşullarında ekonomik krizin 
gölgesinde mesleğini icra etmeye 
çalışıyorlar. Ekonomik koşulların 
zorlaşması ve alım gücünün düşmesi 
ile birçok mühendis yoksulluk sınırı 
altında çalışmak zorunda kalıyor’’ 
tespitini yaptı. 

Gıda mühendislerinin, her gün 
sofralarımıza güvenli ve sağlıklı 
gıdalar ulaştırmak için bilimsel 
bilgi ve teknolojiyi ustalıkla 
bir araya getirdiğini kaydeden 
Aydın, ‘’Üretimden paketlemeye, 
saklamadan lojistiğe kadar birçok 
alanda çalışan bu mühendisler, 
hem sağlık hem de çevre açısından 
en iyi sonuçları elde etmeyi 
amaçlıyor. Gıda mühendisleri, 
küresel ölçekte büyüyen nüfusun 

artan gıda ihtiyacını karşılamak 
için yenilikçi çözümler geliştirmek 
zorunda. İklim değişikliği, doğal 
kaynakların azalması ve gıda 
israfı gibi sorunlar karşısında 
sürdürülebilir üretim süreçleri 
geliştirmek, bu meslek grubunun 
en büyük sorumluluklarından biri. 
Ayrıca, pandemiler ve diğer küresel 
krizler sırasında gıda zincirinin 
devamlılığını sağlamadaki stratejik 
rolleri daha da belirgin hale geldi’’ 
ifadelerine yer verdi. 

Adil çalışma koşulları ve mesleki 
haklarının korunması gerekiyor
Aydın, ‘’Gıda mühendislerinin, 

insan sağlığına doğrudan etki 
eden kritik bir meslek icra ettikleri 
göz önünde bulundurularak, 
adil çalışma koşulları ve mesleki 
haklarının korunması gerekiyor. Bu 
alandaki uzmanlar, sürekli eğitim 
olanaklarına erişim sağlamalı, 
aynı zamanda kariyer gelişimleri 
desteklenmeli. Mesleklerinde 
karşılaştıkları zorluklar göz önüne 
alındığında, gıda mühendislerinin 
haklarının iyileştirilmesi ve 
korunması, sağlıklı bir toplum için 
olmazsa olmaz’’ dedi. 

Üretimde kaynakları verimli 
kullanılarak 

gıda güvencesine katkı sağlıyoruz
Gıda mühendislerinin, üretilen 

gıdaların güvenli, besleyici ve 
lezzetli olmasını sağlamakla 
kalmadığını aynı zamanda gıda 
üretim süreçlerini iyileştirerek 
sürdürülebilir bir geleceğe de 
katkıda bulunduğunu kaydeden 

Aydın, ‘’Tüketicilerin sağlığını 
korumak için gıda üretiminden 
tüketime kadar her aşamada 
titizlikle çalışıyor, gıda zehirlenme 
risklerini en aza indirerek, topluma 
güvenli gıdalar sunuyoruz. 
Gıdaların besin değerini artırmak 
ve dengeli beslenmeyi desteklemek 
için çalışmalar yapıyoruz. Yeni 
gıda ürünlerinin geliştirilmesi 
için ar-ge çalışmaları yürütüyoruz 
ve hassasiyeti olan tüketicilere 
özel gıdalar üretiyoruz. Üretimde 
kaynakları verimli kullanılarak 
gıda güvencesine katkı sağlıyoruz’’ 
şeklinde konuştu. 

Toplumun yeterli ve güvenli 
gıdalara 

ulaşması için mücadele ediyoruz
Gıda israfını azaltmak için üretim 

süreçlerini optimize ettiklerini 
sözlerine ekleyen Aydın, ‘’Hem 
ekonomik kaynakları koruyoruz 
hem de dünya genelindeki açlık 
sorununa çözüm bulunmasına 
katkı sağlıyoruz. Çevreye duyarlı 
üretim yöntemleri geliştirerek 
sürdürülebilir bir gıda sistemi 
oluşturmaya çalışıyor, atık 
yönetimi, enerji verimliliği ve 
doğal kaynakların korunması gibi 
konularda faaliyetler yürütüyoruz. 
Ülkemizde gıda sanayinin gelişmesi 
ve ihracatın artmasına katkı sağlıyor, 
ürünlerimizi ve üretim süreçlerimizi 
dünya standartlarına ulaştırmanın 
sorumluluğunu taşıyoruz. Tüm 
toplumun yeterli ve güvenli gıdalara 
ulaşması için mücadele ediyoruz’’ 
açıklamasını yaptı. 

Gıda mühendisleri yenilikçi 
çözümler geliştirmek zorunda

1996 yılından bu yana faaliyet 
gösteren Arka Halı, 20.000 
metrekarelik üretim alanında 
yüksek kaliteli halılar üreterek, 
50'den fazla ülkeye ihracat yapıyor.

Kendi polipropilen iplik 
fabrikasına sahip olan firma, 
sektörde rekabetçi fiyatları ile dikkat 

çekiyor.
Gaziantep 1. Asliye Ticaret 

Mahkemesi'nin 1 Şubat 2024 
tarihli kararıyla Arka Halı'ya 
verilen 1 yıllık kesin mühlet 
süresi, 13 Nisan 2024'ten itibaren 
6 ay daha uzatıldı. Konkordato 
projesinin değerlendirilmesi ve 

tasdik duruşmasının 12 Eylül 2024 
tarihinde yapılması planlanıyor.

Arka Halı, konkordato sürecinin 
sektördeki genel zorlukları 
yansıttığını ve benzer başvuruların 
artabileceğini belirterek, bu adımı 
üretim ve ihracat potansiyelini 
korumak için attığını açıkladı.

Antepli Arka Halı konkordato için başvurdu
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SABAH Araştırma ekibi
Uzun bir süreden beri şehrimizdeki 

muska ve büyü yaparak insanlarımızı 
aldatan kişileri araştırıyoruz. Bundan 
birkaç gün önce de güzellik uzmanı bir 
bayanın 500 liraya kahve falına baktığını 
yazmıştık. Halkın dini duygularını 
istismar ederek para koparan bu 
kişilere ulaşmak için değişik kişilerden 
yararlanıyoruz. Nuriye teyzeden de 
tanıdığı hocalar olduğunu öğrenince 
hemen peşine takılıp gezmeye başladık. 
İlk gittiğimiz muskacı Fatma Hocanın 
evi Şehreküstü’de bir çıkmaz sokakta, 
gittiğimiz yerlerde adres almayı ihmal 
etmiyoruz. Amacımız halkın nasıl 
dolandırıldığını anlatmak ve uyarmak. 
Ama adres verdiğimiz takdirde bu 
muskacılara rağbet artarsa amacımıza 
ulaşamayacağımız düşüncesiyle adresleri 
gizli tutuyoruz. Nuriye teyze, kızı ve 
komşusuyla Fatma Hocanın evine 
girerek oturuyoruz. İçerde 5 bin lira 
karşılığında muska yaptırmış birkaç 
kadın oturuyor. Ben dikkat çekmemek 
için, biraz da sıkılgan pozlarıyla 
fazla konuşmuyorum. Nuriye teyze 
komşusu olduğumu söyleyerek Fatma 
hocadan benim için kitaba bakmasını 
istiyor. Fatma Hoca ismimi soruyor, 
söylüyorum ve Ahmediye denilen 
kitabı açıp okumaya başlıyor. Okuduğu 
şeyler duadan çok bir ilahiyi andırıyor. 
Büyük bir dikkatle dinliyorum, ama 
bir şey anlamıyorum. Okuması bitince 
bana dönüp, bahtımın 7 yıl süreyle 
bağlatıldığını anlatıyor. Bahtımı 
akrabamda bekar oğlu olan birileri 
bağlatmış. Bu nedenle bana görücü 
gelenlerin hepsi geri dönüyormuş. Birkaç 
aydan beri de beni birilerinin istediğini 

söylüyor ve soruyor 
-Öyle değil mi?
Bozuntuya vermemek için 
-Evet diyorum. 
Bu defa bir türlü olmuyor değil mi? 

diye soruyor. Olmayan şeyler hakkında 
yalan söylemenin sıkıntısı içinde;

 -Olmuyor, diyorum. 
-Bana, açık açık anlat diye ısrar ediyor. 

Ortada anlatacak birşey olmadığı için bir 
süre ne söyleyeceğimi düşünüyorum.

İtiraz etmemem karşısında birlikte 
gittiğim hanımlar da duruma biraz 
inanmış olacaklar ki «Bizden sıkılıyorsan 
dışarı çıkalım sen anlat» diyorlar. 

Bu sırada Fatma Hocanın yanındakilere 
laf yetiştirmesinden yararlanarak, 

-Böyle bir şey yok, diyorum yavaşça. 
Nuriye teyze hemen araya girip,

 -Peki bu işi ne yapacaksın, kaça 
yaparsın? diye soruyor. 

Fatma hoca 4 bin liraya bahtını açarım. 
Nuriye teyze daha önceden tembihli 
olduğu için bahtımın nasıl açılacağını 
soruyor. 

Fatma hoca  Vallahi gerekli olan 
malzemeyi siz bulamazsınız, diyerek 
sıralıyor: 14 yumurta alacağım (Bu 
yumurtaların Fatma bocanın midesine 
ineceğini düşünüyorum) sonra birkaç 
tane de tanesi 500 liradan beygir nalı 
ile leylek b... gerek. Ben bunları cuma 
günü sabah namazından önce kocamı 
da yanıma alarak, önce mezarlığa 
gidiyorum. Buradan mezarlığa 800 
liraya götürüyorlar. Sonra kocam bana 
sabahın köründe olmaz dili sayıyor. 
Bir yumurta, bir beygir nalı iğne ve 
leylek b... mezarlığa gömüyorum. Sonra 
bir hamamın külhancısına gidip biraz 
para vererek, bir kısmını da orada 

yaktırıyorum. Bir kısmını da ekmek 
fırınındaki ateşe atıyorum. Fırındaki 
gençlerde zorluk çıkarıyorlar biraz, 
«Teyze nolur bize de bir şeyler yap» diye 
yalvarıyorlar. Yani zor... Oğlum hapiste 
habire haber gönderiyor ki «Muska 
yaparsan kendini çıkınca bıçaklarım 
diye. Şu evde 5 bin liraya oturuyorum, 
geçimimi de bu işten sağlıyorum. 

-Ay sonu şimdi yanımda para yok, 
ancak aybaşında gelebilirim, diyorum. 

-Olur diyor, bahtını açayım, eğer iki 
ay sonra parmağına yüzük takmazsan 
ben de bu işi yapmam diye garanti 
veriyor. Fatma hocanın kızı olduğunu 
öğrendiğimiz genç bir kadın bana dönüp, 

-Her gün senin gibi kaç genç kız geliyor 
bahtını açtırmaya, hepsi de çalışıyor 
diye anlatıp, benim nerede çalıştığımı 
soruyor Yanımdakiler hemen durama 
el koyup bir fabrikada memur diye 
açık lama yapıyorlar. Tabii ben de bu 
yalana hemen katılarak, onaylıyorum. 
Fatma hoca komşularının arasına hep 
yaptığı muskaların nasıl etkili olduğunu 
sıkıştırıveriyor. Birlikte gittiğimiz 
hanımlar da Ahmediye’ye baktırıyorlar. 
Fatma boca gene kadının kocasından ayrı 
olduğunu öğrenince okuduğu ilahileri 
öyle bir hale getiriyor ki kadın ağlamaya 
başlıyor, o ağladıkça Fatma hoca coşuyor. 
Hanımı zorla teskin ediyoruz. İş Fatma 
hocanın büyük emeklerinin karşılığını 
vermeye geliyor. 500 lirayı meslek aşkına 
içim sızlayarak uzatıyorum. Kapıdan 
çıkıp, biraz uzaklaşınca bir yandan 
kahkahalarla gülüp bir yandan da 
düşünüyorum. İnsanlarımız yirminci 
yüzyılda geleceklerini yumurta, beygir 
nalı, leylek b... nun mucizelerine mi 
bağlamalı diye..

20. Yüzyılda insanlarımız nelerden yardım bekliyor?

5 bin liraya muska yazılıyor 5 bin liraya muska yazılıyor 
4 bin liraya baht açılıyor4 bin liraya baht açılıyor

Bakımcı kadın ayrıca 14 yumurta istiyor. Tanesi 500 liraya 
alınacak beygir nalı ile leylek boku da gerekmiş. Bakıma baktırmak için gelen bir 

kadının kocasından ayrı oluşu, Fatma hocanın ilahiler söyleyerek coşmasına vesile oldu.

Daha çok kış mevsiminin sorunu 
olarak kabul edilen bu konunun kışın 
konuşulup yazın unutulacak bir konu 
olmadığı belirtildi. Aksine bir an önce 
tartışılması gerekli önlemlerin alınması 
zorunlu olduğu anlatıldı. 

Doç. Dr. Aysen Müezzinoğlu hava 
kirliliği ve çevre kirlenmesi konusunda 
şunları söyledi: «Hızlı sanayileşme 
ve nüfus artışı dolayısıyla ülkemizde 
hava kirliliği gün geçtikçe artmakta, 
bazı bölgeler de tehlikeli boyutlara 
ulaşmaktadır. Kirliliği önlemek, kirletici 
kaynakları kontrol etmek gereklidir. 

«Hava kirliliği insanları moral 
açısından ve sağlık yönünden çok 
fazla etkilemektedir. Nezle, grip, 
astım, solunum hastalıktan meydana 
gelmektedir. Akciğer hastalıkları, 
kömürle ısınan kentlerde daha çok 
görülmektedir. 

“Nüfusu 100 binin üzerindeki 
kentlerde tüm bu sorunlar 
görülmektedir.

«Isınma ve sanayiden meydana gelen 
kirlilik için ayrı tedbirler almak gerekir. 
Çevre mühendisliğinin gelişmesi 
zorunludur. 

“Evrensel kirlilik dediğimiz, 
konutlardaki ısınmada meydana gelen 
kirlilik için ısı tasarrufu yapılmalıdır. 
Bacalara filtre konulması şarttır. 
Kalitesiz kömürü kullanmadan önce 
elenip, yıkanmalı, kurtulduktan sonra 
şehirlerimize sevk edilmelidir.

“Sanayide ise teknoloji transfer 
edilirken, hava kirliliği önleme normları 
da geliyor. Bu yanlıştır. Kendi ülkemizin 
normları olması gerekir. Tasarruf 
yaparak, eğitilmiş kişileri kullanmak, 
baca ve kazan sistemlerini iyi ayarlamak 
zorundayız” dedi.

Hava kirliliği kışın konuşulup yazın unutuluyor

Kirlilik solunum hastalıklarına 
grip ve nezleye yol açıyor

Her kış mevsimi ortaya çıkan, tartışılan, şimdinin ve geleceğin çok önemli bir 
sorunu kabul edilen hava kirliliği şehrimizde yapılan bir seminerde işlendi. 

Şimdiki hastanenin şehrin tam 
ortasında kaldığını, sayısı gittikçe 
artan verem hastalarının tedavilerine 
gerektiği gibi cevap verecek durumda 
bulunmadığını dikkate alan dernek 
yöneticileri, konuyu ilgili üst mercilere 
duyurmaya karar verdi. 

Şehrimizde bulunan verem dispanserleri 
ile verem hastanesine gelen hasta sayısı, 
bunlara verilen hizmetin ölçüsü ve 
yeterliliği geniş biçimde araştırılarak 
toplanan bilgiler ilgili üst yetkililere 
sunulacak. 

Dernek yöneticilerinin ön 
araştırmalarına göre verem hastanesi 
şu anda ihtiyaca cevap veremiyor. 
Hastane, bir anlamda «Bölge hastanesi» 
durumunda bulunduğundan veremli 
hastalara yeterli hizmet veremiyor. 
Hastanenin şehrin tam orta yerinde 
kalmış olması da ayrıca bir sorun olmuş 
durumda.

Hastanenin, şehrin dışında ve ihtiyacı 
karşılayacak büyüklükte olması halinde 
veremli hastalara gerçek bir hizmetin 
verilebileceği belirtiliyor.

Verem hastanesi şehrin ortasında kaldı
Gaziantep Veremle Savaş Derneği, verem hastanesinin şehir dışına 

çıkartılarak daha büyük bir hastane yapılması için teşebbüse geçti. 

Rantiyeye 65 katrilyon lira 
kesintisiz olarak veriliyor 

Türkiye'nin, AK Parti hükümetinin 2,5 yıllık 
döneminde geldiği noktanın iyi olmadığı 
görüşünü savunan Ağar, şöyle konuştu: 
"İnsanların devlete olan borç faizleri ödendi, 
ama insanlar borç ve faizden kurtulamadı. 
Borçlarının ana paralarını dahi ödeyemiyorlar. 
Türkiye'nin gerçek sıkıntılarını görmek 
ve ortaya çıkartmak gerekir. Türkiye'nin 
geldiği yer adaletsiz bir yapıdır. Herkesin 
parası kesildi. Tek kesinti yapılmayan faiz 
ödemeleridir. Hükümetin en büyük icraatı 
fukara sayısını 2'ye katlamak oldu. Rantiyeye 
65 katrilyon lira kesintisiz olarak veriliyor. 
Türkiye, faizlere bir haftada 1 milyar dolar 
ödüyor. Yabancı yatırımcılar içeriye 1 dolar 
koyup, ertesi sene 2 dolar alarak çıkıyor. Buna 
dünyanın hiçbir ekonomisinin dayanabilmesi 
mümkün değildir." 

Habur'u istediğimiz zaman açar 
istediğimiz zaman kapatırdık 

Hükümetin Irak politikasını ve Habur 
Sınır Kapısının kapatılmasını da eleştiren 
Ağar, sözlerine şöyle devam etti: "Bizim 
ülkeyi yönettiğimiz zamanlarda Habur Sınır 
Kapısı'nın açılıp kapanması bizden sorulurdu. 
Biz istediğimiz vakit açar, istediğimiz vakit 
kapardık. Şimdi, hükümet bu konuyu dışarıdan 
izlemekle yetiniyor. Sınır kapısının açılıp-
kapanması konusunda hükümet seyirci kalıyor. 
Yine, Irak'ta 70 şoförümüz ve 5 polisimiz şehit 
edildi ama hükümet bu konuda da dik bir 
duruş sergileyemedi." Hükümetin uyguladığı 

politikalarla köylü ve çiftçinin büyük sıkıntı 
içine girdiğini ifade eden Ağar, kendilerinin 
çiftçileri, köylüleri hakir gören bir anlayışı 
reddettiklerini kaydetti.

Felsefeyle değil rüzgarla geldiler 
"Siyaset felsefeyle yapılır, rüzgarla değil" 

diyen Ağar, "Bunlar rüzgarla geldiler. 
Türkiye'nin adalet ve kalkınmaya ihtiyacı var, 
ama bu AKP'nin adaleti değil. Çünkü AKP 
kendisine oy veren vermeyen tüm kesimleri 
mağdur etti. Ülke ekonomisini kumarhane 
ekonomisine çevirdi. Türkiye ekonomisi borsa-
faiz-döviz üçlemesiyle idare edilmeye başlandı. 
Bunlar ekonomiyi idare edemedikleri için 
halkı iki kat fakirleştirdiler. İhracat ve üretime 
dayanmayan ekonomiler her an çökebilir" 
şeklinde açıklama yaptı.

Türkiye'nin AKP'ye ihtiyacı yok 
Demokrat Parti'nin felsefesiyle yola 

çıktıklarını belirten Ağar, "Güvendiğimiz bir 
siyaset felsefemiz var. Biz halkı mağdur etmek 
için değil, halka yeniden huzur, ülkeye de itibar 
getirmek için yollardayız" dedi. Partisine yeni 
katılan Hatay Milletvekili Mehmet Eraslan'a 
parti rozetini takan Ağar, "Bu arkadaşlarımız 
360 milletvekiline sahip iktidarın gücünü ve 
tüm kişisel çıkarları bir kenara bırakıp, milletin 
hayrına olmayan işlere tepki koyarak ülkenin 
yüce değerleri için çalışmak üzere kırat bayrağı 
altında toplandılar. Çünkü biliyorlar ki AKP 
Hükümeti bu ülkenin huzuru ve mutluğu için 
uğraşmıyor" diye konuştu. 

Ağar'ın il kongresine katılması onur verici 
DYP Gaziantep Olağan Kongresine Ağar’la 

birlikte gelen ve önceki gün AK Parti'den 
istifa eden Hatay Milletvekili Mehmet Eraslan, 
DYP'ye katıldı. Eraslan'a parti rozetini Ağar 
taktı. Duru Düğün Salonu'nda gerçekleştirilen 
ve tek liste halinde gidilen seçimlerde, mevcut 
başkan Sermet Atay, 271 oy alarak yeniden 
seçildi. Atay, 15 yıldan bu yana ilk defa bir DYP 
Genel Başkanı'nın, Gaziantep İl Kongresi'ne 
katıldığını belirtti. Atay, DYP Genel Başkanı 
Mehmet Ağar'ın il kongresine katılımının 
kendileri için onur verici olduğunu belirtti. 

Ekonomik kalkınma 
yatırım ve üretimle olur 

Ekonomik kalkınmanın sağlanmasının 
yatırım, üretim ve istihdam ile mümkün 
olduğunu belirten Ağar, "Yatırım yok, üretim 
yok, istihdam alanları yaratılmıyor. İşsizlik 
artıyor, fabrikalar kapanıyor. Atılan temellerin 
karşılığı yok. 2.5 yılda ne yapıldı bana gösterin. 
Böyle bir ekonomi olmaz, kumarhane 
ekonomisi bu, ekonomide yatırımlara yönelip 
büyük işler yapılmalı" diye konuştu. 

DYP, DP geleneğinden geliyor 
Bir süre önce AK Parti'den istifa ederek 

DYP'ye katılan Hatay Milletvekili Mehmet 
Eraslan ise yaptığı konuşmada, AK Parti'de 
istediği hizmet ortamını bulamadığı için 
istifa ettiğini ifade etti. Katılmış olduğu DYP 
saflarında Türkiye'ye daha hayırlı hizmetler 
yapacağına inandığını belirten Eraslan, 
DYP'nin DP geleneğinden geldiğini, 60 yıldan 
beri Türkiye'ye hizmet eden misyonu temsil 
ettiğini söylerken, "Parlamenter sistemle 
yönetilen ülkelerde mutlaka siyasi partiler 

olacaktır. Ama gücünü halktan almayan ve 
halkın yüce çıkarları için çalışmayan partilerin 
bir yere gelmesi mümkün değil. Bunları 
gördüğüm için DYP'ye katıldım diye konuştu.

DYP İl Başkanlığı'na 
Sermet Atay yeniden seçildi 

Duru Düğün Salonu'nda gerçekleştirilen 
ve tek liste halinde gidilen seçimlerde, 
mevcut başkan Sermet Atay, 271 oy alarak 
yeniden seçildi. Atay, 15 yıldan bu yana ilk 
defa bir DYP Genel Başkanı'nın, Gaziantep 
İl Kongresi'ne katıldığını belirtti. Atay, DYP 
Genel Başkanı Mehmet Ağar'ın il kongresine 
katılımının kendileri için onur verici olduğunu 
belirtti. Atay, bir süre önce AK Parti'den istifa 
ederek partiye katılan Hatay Milletvekili 
Mehmet Eraslan'a DYP rozetinin Gaziantep İl 
Kongresi'nde takılmasının da Genel Başkan'ın 
kente verdiği önemi gösterdiğini kaydetti. Atay, 
iktidarın tek alternatifinin DYP olduğunun bir 
kez daha ortaya çıktığını söyledi. 

Yönetimde kadın üye yok
DYP Gaziantep İl Yönetim Kurulu şu 

isimlerden oluştu: "Isa Gülşen, Yalçın 
Konukoğlu, Ökkeş Titiz, Mustafa Bayar, 
Ahmet Ulukök, Müslüm Erdoğan, Hilmi 
Toğaç, Murteza Öztürk, Mehmet Mekki, 
Turan Uysal, Vedat Diler, Ömer Doğruer. Ali 
Görür, Mehmet Abar, Tuncer Canpolat, Sadık 
Yalçın, Ahmet Şengül, Edip Çağlayan, Mehmet 
Şentürk, Yaşar Kaleoğlu, Hamit Yıldız, Sadık 
Fıstıkçı, Memik Özbiçici, Fikret Özdemir, 
Faruk Kuş, Hasan Çayırlı, Kasım Yalçın, Yusuf 
Beğendi."

DYP Genel Başkanı Mehmet Ağar, AKP hükümetinin, ekonomiyi, borsa-faiz-döviz üçlemesiyle idare etmeye başladığını söyledi 

"Ülke ekonomisi kumarhane 
ekonomisine döndürüldü!.." 
DYP Genel Başkanı Mehmet Ağar, Türkiye ekonomisinin iyi durumda olmadığını öne sürerek, "Türkiye'nin ekonomisi kumarhane ekonomisine döndürüldü" dedi. Çelebi, Gaziantep Fuar Düğün Salonu'nda, 

halen toplusözleşme görüşmeleri devam 
eden sendikalarına üye AKTEKS işçilerine 
yönelik olarak düzenlenen toplantıda yaptığı 
konuşmada, daha fazla üretmek, daha kaliteli 
üretmek ve işçilerin hak ettikleri ücreti almak 
için sendikal mücadele verdiklerini ifade etti. 

Türkiye'de yaygınlaşan kapkaç olaylarına 
karşı 10 bin yeni polis ataması yapılacağını 
hatırlatan Süleyman Çelebi, şunları söyledi: 
"Kapkaç olaylarını önlemek için 10 bin 
yeni polis memuru istihdam edileceğine, 
Üniversite mezunu ve işsiz olan 10 bin 
kişiye istihdam sağlanmış olsa üretim olur, 
Üretimde kalite artar. Bu yapılabilirse, kısmen 
de olsa kapkaç olaylarının unsurları ortadan 
kalkmış olur. Biz polislere karşı değiliz, 
onların da koşullarının iyileştirilmesinden 
yanayız. Onların da çok zor koşullarda görev 
yaptığını biliyoruz. 

DİSK’in hedefinin, daha önce olduğu gibi 
bundan sonra da sendikal mücadele vererek 
işçilerin haklarını savunmak ve almak 
olduğunu belirten Çelebi: “Bizim için grev, 
amaç değil araçtır; adam gibi ücret istiyoruz. 
Sendikamıza üye fabrikalarda işçilerin 
haklarını almak için çalışıyoruz. Yatırımdan 
ve üretimden yanayız, daha fazla çalışmak, 
daha fazla üretmek ama emeğin hakkını 
da almak istiyoruz. Kapalı kapılar ardında 
sözleşme imzalayan bir sendika değiliz. 
İşverenlerin de sıkıntıları olduğunu biliyoruz. 
İşverenler de çok haksız değiller. İşsizlik 
artıyor, yatırım yapılamıyor, özellikle Çin’den 
ve Uzakdoğu’dan gelen ürünler, tekstilde 
rekabet gücünü azaltıyor.”

10 Bin polis atanacağına 10 
bin üniversiteliye iş sağlansın 

Türkiye Devrimci İşçi Sendikaları 
Konfederasyonu Genel Başkanı 
Süleyman Çelebi, "Kapkaçı önlemek 
için 10 bin yeni polis atanacağına, 
10 bin üniversiteliye istihdam 
sağlanırsa, kapkaçın unsurları 
kısmen ortadan kalkar" dedi. 
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Bugün sizlere ak sakallı bir bilgeden 
dinlediğim “İşgal edilen Huzuristan’ın 
masalı”nı anlatmak istedim. 

Bir varmış bir yokmuş. Evvel zaman 
içinde, kalbur saman içinde, çok mutlu 
insanların yaşadığı Huzuristan  isminde 
bir ülke varmış. Bu ülkenin insanları çok 
mutlu, çok çalışkan, çok onurlu, çok aydın, 
ülkesini çok seven, bayrağı için canını feda 
edebilecek olan, vatanının; düşmandan ne 
büyük zorluklarla kurtarıldığını bildiği için, 
onu asla hiçbir şeyle değişmeyecek kadar 
önemseyen insanlarmış. 

Ülkede kentlerden köylere kadar en 
küçük insan topluluklarında bile eğitim 
hiç bitmeden devam ediyor, herkes çağdaş 
seviyeye ulaşmak için eğitimin ne kadar 
önemli olduğunu biliyor, sürekli yeni şeyleri 
öğrenip öğrendikleri şeyleri ülkeleri için 
kullanmayı ve üretmeyi amaçlıyormuş. 
Halk özgürlük ve eşitlik içinde alın teri 
ile kazandığı paranın gerektirdiği gibi 
insanca yaşıyor, yeni nesilleri en iyi şekilde 
yetiştirmek ve yaşatmak için planlar 
yapıyormuş. Huzuristan’da insanın özünü 
sevgi ve şevkat mayaladığı için, ülkede 
mutluluk havada altın tozuymuş. Yedi 
düvelin hayran olduğu muhteşem bir 
lider, ülkenin temel ilkelerini o kadar 
güçlü belirlemiş ve ülkeyi öyle müthiş bir 
başarıyla kurmuş ki, insanlar ilerleyen 
aydınlığın içinde olmak için ne gerekiyorsa 
yapıyorlarmış. Özgürlüğü iyice özümseyen 
insanlar, kendi kendini yönetme biçimini 
seçmişler ve seçtikleri yöneticileri de 
dikkatle denetliyorlarmış.  

Şairleri “Mesele esir düşmekte değil, teslim 
olmamakta mesele” diyen, yürekleri yurt 
sevgisiyle dopdolu insanlarmış. Bu güzel 
ülkenin güzel insanlarının tüm amaçları 
ülkelerini daha iyi, daha mutlu yarınlara 
hazırlamakmış. Fakat gün gelmiş, ülke 
yanlış bir seçim yapmış. Herkesin gözünü 
boyayıp aldatan bir avuç insanı dürüst 
sanmışlar. Amaçlarının ne olduğunu 
gizleyen, örümcek kafalı bu yobaz grubunun 
gerçek niyetini bilmedikleri için, onları 
yönetime getirmişler. Bunlar bir karabasan 
gibi çökmüşler güzelim ülkeye… Ülkeyi bir 
kanser gibi yavaş yavaş kıskıvrak sarmış, 
tam bir işgal altına almışlar. Halk kendine 
geldiğinde artık çok geçmiş. 

Sağlık, eğitim, yaşam hakkı, bilim, liyakat, 
ilim, özgürlük, eşitlik, adalet, ekonomi, 
ibadet, tarım, hayvancılık, huzur, mutluluk 
artık her şey rüyalarda kalmış. Bir grup 
insan, haramilik yapıyor, çalıyor çırpıyor, 
hukuksuzca satıyor, hiç hesap vermiyormuş. 
Tüm haber alma kanalları, eğitim yuvaları, 
uygar ülkenin yaşamsal kurumları felç 
geçirmiş gibi bir tek adamın buyruğuna 
teslim olmuş. Öyle bir güç kirliliği oluşmuş 
ki artık eğitim diploması olmayan insanlar 
bile kendilerini çok bilgili sanıyor, yalan 
söylemekten asla utanmıyorlarmış. 
Gerçekten de bu insanları cezalandıracak 
kurumlar ölü taklidi yapıyorlarmış. Çünkü 
ülkeyi idare eden cahil hükümdardan çok 
korkuyorlarmış. Cahil hükümdar çok da 
cüretkarmış. Halktan acımasızca topladığı 
parayı sarayı i ve kendisi için arsızca 
harcıyor, hiç hesap vermiyormuş. Öyle bir 
zaman gelmiş ki herhangi birisinin yapacağı 
bir işi, hiç kimse yapmadığı için, herkes 
birisini suçlamaya başlamış. Huzuristan; 
üreten herkesin zarar ettiği bir ülke haline 
gelmiş. Hükümdara yakın ve ne iş yaptıkları 
bilinmeyen belli insanlar servetlerine 
servet katıyorlarmış, ama bunlar da o 
kadar cahil ve cüretkarlarmış ki, ülkedeki 
huzur ortamı herkesin tedirgin olduğu 
belirsizliklerle dolu bir kaosa dönmüş. 
Ülkede bir kısım zenginleşirken diğer kesim 
hızla yoksullaşıyormuş çünkü artık ülkede 
adalet de yokmuş. Adaletin olmadığı yerde 
de zulüm olduğu için halk artık çaresizlik ve 
yoksulluk pençesinde kıvranıyormuş.

Masal da hakikat ötesi ama bunlar 
gerçekten hakikat ötesi bir çağda yaşamaya 
başlamışlar.

Masalın burasında ak sakallı bilge durdu, 
çayından bir yudum aldı ve sözlerine şöyle 
devam etti:

Bu masal iki şekilde bitebilir. Namuslular 
da namussuzlar kadar yürekli olur ve bu 
ucube sisteme “yeter artık” deyip ülkenin 
gidişine el koyarlar ya da kaybedecek 
şeylerinden vaz geçemeyip, korkakça 
köşelerine çekilir, kaderlerine teslim olurlar. 
Birinciyi seçerlerse, ülke yeniden ve hızla 
toparlanır. Tüm iyi insanlar, birkaç çürük 
elmayı sistemlerinden atıp, eski huzurlu 
günlerine kavuşur, insan olmanın gerektiği 
onurla yaşarlar, ama ikinci yola giderlerse, 
zaten ellerindeki mücevher değerindeki tüm 
kazanımları kaybederler ve tarihin tozlu 
sayfaları arasında yok olup giderler.”

Seçim; masalı dinleyenlerin. Gökten düşen 
elmalara dikkat edin, yine birileri kapmasın.  

Ne yapacağımızı biz de şaşırdık
Çiftçilerin ürünlerini market 

ve manava vermeye başladığını 
dolayısıyla bunların sebze ve meyve 
haline gelmediğini ifade eden 
Saruhan, ‘’Bize gelip de ürünümü 
şu fiyatın altında satma diyen çiftçi 
dışarı da daha uyguna veriyor. Ne 
yapacağımızı biz de şaşırdık. Market 
ve manavlar ürünlerini buradan almış 
gibi ürünlerine üzerine kazancını 
da ekleyip öyle satıyor’’ şeklinde 
konuştu. 

Satışlarımız yüzde 70’in 
üzerinde düştü

Ürün getirmeye korktuklarını 
kaydeden Saruhan, ‘’Çiftçi, market 
veya manava ‘Benden süt veya yoğurt 
almazsan sana ürün vermem’ diyor. 
Bu şekilde markaja almış durumdalar. 
Bunun sonucu olarak satışlarımız 
yüzde 70’in üzerinde düştü. Sebze 

ve meyve halinde 128 dükkan var. 
Ancak il dışından ürün getirenlerin 
sayısı ise bin 500 dolaylarında. 
Bunlara ‘Bildirimci’ diyoruz’’ 
hatırlatmasını yaptı.

Marketteki sebze ve meyve 
fiyatlarının yükselmesi ile bizim 

hiçbir alakamız yok
Fiyatlara değinen Saruhan, halde 

domatesin kilogramının 5 lira, 
salatalığın 20 lira, limonun 12-15 lira, 
kabağın 9 lira, Antep biberinin 8-10 
lira ve patlıcanın kilogramının ise 
15-20 lira arasında değiştiğine dikkat 
çekti. ‘’Sürekli denetim altındayız. 
Her şeyimiz kayıt altında. Ancak 
asıl denetim dışarıda satış yapanlara 
yönelik olmalı. Marketteki sebze ve 
meyve fiyatlarının yükselmesi ile 
bizim hiçbir alakamız yok. Sebze ve 
meyve fiyatlarını arz-talep belirliyor’’ 
açıklamasını yaptı. Haber Merkezi 

Çıkmaza giren sebze hali esnafı 
dükkanlarını satmaya başladı

Hiçbir şeyden zerre 
kadar korkumuz yok

İddialara cevap veren Yılmaz, 
‘’En ufak bir iddianız varsa beni 
savcılığa verin. Çünkü kendi kendimi 
savcılığa vereceğim. Beni incelesinler. 
Sayıştaycılar ve müfettişler teşekkür 
etti. Bir de bana savcılık teşekkür etsin. 
Hiçbir şeyden zerre kadar korkumuz 
yok. Ekibimin hepsine kefilim’’ 
ifadelerine yer verdi.  

Yazılacaksa önce 
muhatabına sorun

Yılmaz, ‘’Basını ciddiye almadığım 
gibi şeyler yazıldı. Ama bazı şeylerde 
de bize karşı ayıp yapılıyor. Basın 
ahlakından uzak şeylere maruz 
kaldım. Hakkımda iftira ve iddia ne ise 
yazılacaksa önce muhatabına sorun. 
İlk üç ay boyunca dünya ile bağımız 
kesildi. Çünkü belki günlük belediyede 
bin 500 kişiyi ağırladım, yoğun bir 
şekilde telefon geliyor. Sosyal medya 
çağrıları. Yani inanılmaz bir yoğunluk 
başladı. Bu dönemde aileme bile 
zaman ayıramadım’’ şeklinde konuştu.  

Kendimi savunacağım
Bu süreçte basını izlediğini kaydeden 

Yılmaz, kendisine ayıp edildiğini 
belirtti. '‘Umut Yılmaz’a vurayım da 
yanıma gelsin, dikkatini çekeyim.’ 
Ben bu felsefede değilim. Bu şekilde 
5 yılımı geçirmek istemiyorum. 
Hiçbir zaman basını ciddiye almamak 
gibi durumum olmadı. Kendimi 
savunacağım. Yalan ve iftiraya karşı 
varsa tekzip yapacağız. İlk defa 
belediye başkanı seçildim, buradaki 
arkadaşlarımızın hiçbirisi belediye 
yönetmedi. Bu da bizim acemiliğimiz 
olsun. Ama bu kadar iftiraya sebep 
olmamalı’’ dedi. 

Mahalle de olup vatandaşın 
derdini bilmem lazım

‘Randevu alamıyoruz şikayeti var. 
Bir ay önce en son randevu bekleyen 
kişi sayısı 2 bin 500 idi şu anda 3 
bini bulmuştur’ ifadelerini kullanan 
Yılmaz, ‘’O zaman ya beni bırakın 
klimalı ortamda çayımı, kahve mi 
içeyim, ayakkabım boyalı olsun, 
‘Hayırlı olsun’ ziyaretlerini eriteyim, 
beni dışarda görmeyin ama ‘Bu adam 
niye dışarı çıkmıyor’ diye sormayın. 

Böyle bir kapasiteye sahip bir insan 
değilim. 119 mahallenin 110’unu 
gezmişim. Günde 3 ev ve 2 sanayici 
ziyareti yapıyorum. Makam aracımın 
14 bin kilometre idi, 6 ayda 3 katı yol 
yaptım. Mahalle de olup vatandaşın 
derdini bilmem lazım. Randevu 
veremiyorsam, evde oturmuyorum, 
keyif yapmıyorum’’ açıklamasında 
bulundu. 

119 mahallenin tek tek 
taleplerini ve isteklerini aldık

Şehitkamil ilçesinin raporunu 
çıkarttıklarını ifade eden Yılmaz, 
‘’119 mahallenin tek tek taleplerini 
ve isteklerini aldık. Bu çalışma 
yapılırken aynı zamanda bir de anket 
çalışması yaptık. Bu kadar eleştirilere 
ve olumsuzluklara rağmen bu Pazar 
seçim olsa CHP’nin Şehitkamil’de 
aldığı oy oranı yüzde 54. AKP’nin 
almış olduğu oy oranı ise yüzde 24. 
Bizim halk ile hiçbir problemimiz yok. 
Sırtımı tamamen halkıma dayadım. 
Biz iktidarın nasıl olduğunu belki 
bilmiyoruz. Biz halen kendi içimize 
bazı problemleri yaşıyoruz. Ama 
problemimiz parti içinde konuşulur ve 
orada kalır’’ vurgusu yaptı.  

Belediye kasasını 543 
milyon lira ile devraldık

Belediye kasasını 543 milyon lira ile 
devraldıklarını dile getiren Yılmaz, 
‘’31 Mart tarihinden 8 Nisan’a kadar 
belediyenin ödemesi gereken paralar 
var. 219 milyon lira ödeme yapıldı. 
Neden; 750 milyon lira parayı iç 
ettiler gibi şeylere maruz kalıyoruz. 
Belediyenin aylık 200 milyon lira 
işçilik maliyeti var. Bunun içerisinde 
park, bahçeler, fen işleri ve sosyal 
hizmetler bulunmuyor. Bu belediyenin 
aylık 500-550 milyon lira ödemesi 
var. İller Bankası’ndan gelen aylık 
ödeme işçilik maliyetini karşılamıyor. 
Dolayısıyla arsa üretmek zorundayız’’ 
diyerek konuşmasını sürdürdü. 

Büyük farkı AK Partililere, 
Dem Partililere, ülkücülere, 

muhafazakarlara ve 
demokratlara borçluyum

Çok güzel seçim süreci geçirdiklerini 
aktaran Başkan Yılmaz, ‘’Karşınızda 
hem genel hem de yerel iktidar 

var. Bir de bunları destekleyen 
holdingler, işadamları, kısacası bir 
güç var. Sizin olan kırgınlıklarınızın 
hepsini iyi biliyorum. Benimde 
size karşı kırgınlıklarım var. Biz 30 
yıldan beri bu memlekette yoktuk. 
Memleketimizde basının tamamen 
özgür olmasını istiyoruz. Sizler 
maliyetler altında eziliyorsunuz. 
Dolayısıyla bir düzen var ve bu 
düzen değiştiğinde evinize ekmek 
götüremeyeceğinizi, zorluk 
yaşadığınızı o yüzden bazı aksiyonları 
alamadığınızın farkındayız. Bunları 
garipsemiyorum, bu çok insancıl bir 
durum. O dönemde basın ile ilişkiler 
kurmak istedik, kuramadık. Yüzde 15 
bir oy farkı çıktı. Cumhuriyet Halk 
Partisi arkamda durdu ama büyük 
farkı AK Partililere, Dem Partililere, 
ülkücülere, muhafazakarlara ve 
demokratlara borçluyum’’ dedi. 

Bizden kimse 
partizanlık beklemesin

Yılmaz, Şehitkamil Belediyesi’nde 
partizanlığın olmadığının altını çizdi. 
‘’Hangi müdürün yerini değiştirdik? 
Tasarruf yapacağım insanlar olacak. 
Bu ekibi CHP kurmadı. Belediyeyi 
koalisyon ile yönetiyoruz. Kimin 
CHP’li kimin AKP’li olduğuna 
bakmıyoruz. Felsefemizde bu yok. 
Seçim zamanı AK parti, Dem parti 
ve ülkücülerin nasıl kucak açtıklarını 
gördük. Bu insanlara karşı böyle bir 
bakış açısına sahip olur muyum? 
Bizden kimse bir partizanlık 
beklemesin’’ ifadelerini kullandı. 

Artık biraz vicdanlı olmak lazım
Yılmaz, ‘’Göreve geldiğimizde arsa 

satışları yapmaya başladık. Hangi 
ihalemizi canlı yayınlamadık? Hangi 
meclisimizi canlı yayınlamadık? Bu 
kadar şeffaf ve açığız. 2023 yılının 
ocak ayından bugüne kadar 143 
taşınmaz ile ilgili meclis kararı 
alınmış. Biz de daha arsa satışı ile 
ilgili meclis kararı almadık. Şu anda 
satışa çıkarttığımız, ihalesini yapmış 
olduğumuz taşınmazların hepsi 
geçmiş meclisin ve yönetimin almış 
olduğu kararlar. O dönemde kararlar 
alındı, şu anda satışa çıkarıyoruz. Bu 
satışlardan bugüne kadar 560 milyon 

lira elde etmişiz, ama paranın tamamı 
kasamıza girmedi. Bu arsaların 
parasının bir kuruşunu buradakilere 
mi verdim, cebime mi koydum? 
Artık biraz vicdanlı olmak lazım’’ 
serzenişinde bulundu. 

Bu milletin karnı aç karnı
Geçen hafta Kapadokya’ya gittiklerini 

hatırlayan Yılmaz, ‘’Şehitkamil 
Spor bir üst lige çıktı. Takım kampa 
gitti ve bende moral olsun diye bir 
geceliğine gitmek istedim. Belediye 
meclis üyelerimize de sorduk. 
Kahramanmaraş kavşağına gelmeden 
‘Yiyin ağalar yiyin’ bilmem ne. Bunu 
olduğu gibi AKP ve meclisimdeki 
grup başkanlarına vereceğim. Kişi 
5 bin 500 TL ödedik. Belediyenin 
bir TL parasını harcadıysam istifa 
edeceğim. Makam arabasını VIP 
araca çevir diyorlar, ihtiyacım yok 
diyorum. Bu milletin karnı aç karnı. 
Belediyeni parasını hiçbir zaman 
keyfimize, lüksümüze harcamadık, 
harcamayacağız ve harcatmayacağız’’ 
şeklinde konuştu. 

Bir insanın namusuna, şerefine, 
aileonuruna laf atmak 

bu kadar basit değil
MRF inşaat konusuna değinen 

Şehitkamil Belediye Başkanı Av. 
Umut Yılmaz, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: ‘’Her ay 180 milyon 
lira para ödüyorum. Ben neden 
ödüyorum, bize ne gereği var? 
Belediyenin parasının yarısını bu 
inşaata ödüyorum. 10 milyon dolar 
ben, 10 milyon dolar abim, 10 milyon 
dolar başkan yardımcım, 100 milyon 
TL il başkanım almış. 30 milyon 
dolar ne kadar senin haberin var mı? 
Ayıp ya. 2 milyar 200 milyon lira 
ödememiz gereken para var iken adam 
1,5 katrilyon mu dağıtıyor? Ben mi 
yaptım bu ihaleyi. Terbiyesiz, saygısız 
insanlar. Tabi ki bu insanları aramıza 
sokmam. Belediye için ne yapabilirim 
diye sabaha kadar uyumuyorum. Bu 
insanlar her gün evine gidip ailesine 
hesap veriyor. Sizin hiç vicdanınız 
yok mu? Bunu yapanlara söylüyorum. 
Bir insanın namusuna, şerefine, aile 
onuruna laf atmak bu kadar basit 
değil.’’ Haber Merkezi 

Memleket işsizlikle boğuşup
açlıkla mücadele ediyor

İhbar üzerine bölgeye gelen 
sağlık ekipleri, Bozkurt'un hayatını 
kaybettiğini belirledi.

Cenaze, olay yeri inceleme ekiplerinin 

çalışmasının ardından otopsi yapılmak 
üzere Adli Tıp Kurumu'na gönderildi.

Polis ekipleri, vinç operatörü ve 2 
kişiyi gözaltına aldı. cumhuriyet

Şahinbey’de üzerine vinç
 düşen işçi hayatını kaybetti

Sağlık ve Sosyal Hizmet 
Emekçileri Sendikası Gaziantep 
Şube Başkanı Yılmaz Sucu, ‘’Bu 
kadar eşitsiz ve adaletsiz vergi 
politikaları yetmezmiş gibi, 
Sayıştay raporunda yer alan 
kamu kurumlarında yapılan 
harcamalardaki müsriflikler, 
usulsüzlükler, kayıtsız harcamalar 
tasarruf genelgeleri ve kayıt dışıyla 
mücadele adıyla üstünü örtme 
çalışmaları ise halkın yaşadığı 
sorunları daha da derinleştiriyor’’ 
açıklamasını yaptı. 

Raporun çok önemli 
olduğunu düşünüyoruz

‘Ağırlıklı olarak çalışanlardan 
ve emeğiyle geçinen halktan elde 
edilen gelirin nasıl harcandığını 
açıkça dile getirmesi bakımından 
bu raporun çok önemli olduğunu 
düşünüyoruz’ diyen Sucu, 
‘’Çalışanlar, vergi kaçıranların her 
gün bir yenisini öğrenmiş olsa da, 
hükümet zaten hepsini gayet iyi 
tanıyor. Gelir İdaresi’nin verilerine 
göre, 2021-2023 yılları arasında 
45 binden fazla özel tekne ve yat 
satışı yapıldığını, satışların büyük 
kısmında yüksek miktarda vergi 
kaybı tespit edildiği bildiriliyor. 
Buna göre: 15 bin gerçek kişi ve 
bin 527 şirketin beyan ettiği satış 
bedeli ile gerçek satış fiyatı arasında 
büyük farklar bulunmakta; ilk 
tespitlere göre 1.4 milyar liralık 
kayıt dışı hasılat elde edildiği 
bildiriliyor’’ ifadelerini kullandı. 

Her geçen gün yüksek 
karlar elde eden 

kesimlerin nasıl vergi 
vermediğini gördük

Her geçen gün yüksek karlar 
elde eden kesimlerin nasıl 
vergi vermediğini gördüklerini, 
çalışanların ve emeğiyle geçinen 
halktan dolaylı veya ücretlerden 
peşin kesilen yüksek vergi 
oranlarının haksız ve adaletsiz 
olduğunu dile getirdiklerini 
kaydeden Sucu, ‘’Vergi kaçıran 
veya düşük gelir hatta zarar 
göstererek az miktarda vergi 
ödeyen kesimlerin yenileri 
ortaya çıkınca haklılığımız 

ve feryadımızın ne kadar 
kıymetli olduğunu anlıyoruz. 
Maalesef haftalardır açıklama 
ve taleplerimize yanıt vermeyen 
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek; ‘Vergide adaleti ve etkinliği 
artırmak amacıyla kayıt dışılıkla 
mücadelemiz hız kesmiyor’ 
söylemleriyle çalışanların ve 
emeğiyle geçinen halkın sabrını 
zorluyor’’ dedi. 

Servet vergisi de 
çok zor çıkar

Sucu, ‘’Hükümet adına açıklama 
yapan Şimşek; çalışanların vergi 
yüküne değinmeyip, hazinenin esas 
gelirini sağlayan ücretli kesimden 
ve yüksek dolaylı vergilerden, 
düşük gelirden derin yoksulluğa 
mahkum edilen halkın halini 
görmezlikten gelmeye çalışsa da 
inandırıcılığını yitirmiş. Boğaziçi 
Üniversitesi Ekonomi Bölümü 
öğretim üyesi Prof. Dr. Burak 
Saltoğlu’nun görüşüne göre: 
‘Enflasyonun arttığı bir ortamda 
şirketler de müthiş kar etti. Şimdi 
şirketlerden ek vergi almak ciddi 
bir sorun. Servet vergisi de çok zor 
çıkar. Bu durumda kaynak yine 
sabit gelirli’ saptamalarının ne 
kadar yerinde olduğunu yaşayarak 
öğreniyoruz’’ şeklinde konuştu. 

Yüzde 35 vergi 
kesintisinden vazgeçin

Sağlık ve Sosyal Hizmet 
Emekçileri Sendikası Gaziantep 
Şube Başkanı Yılmaz Sucu, 
konuşmasını şöyle tamamladı: 
‘’Yüzde 35 vergi kesintisinden 
vazgeçin, adaletsiz ve eşitsiz vergi 
uygulamasına karşılık her ay sabit 
kalmak koşuluyla en fazla yüzde 
15 vergi kesintisini hayata geçirin. 
Aile hekimliği çalışanları ve tüm 
sağlık çalışanları olarak 29 haftadır 
sürdürdüğümüz “Vergide Adalet 
İstiyoruz” eylemlerimizi her 
çarşamba olduğu gibi taleplerimiz 
karşılanana dek sürdürmekte 
kararlıyız. Toplumun sağlık hakkı 
ve sağlık çalışanlarının hakları için 
sürdürdüğümüz mücadelemize 
halkımızı destek olmaya 
çağırıyoruz.’’ Haber Merkezi 

Müsriflik ve usulsüzlükler, halkın 
sorunlarnı daha da derinleştiriyor


